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De vorige federale regering besliste in 2020 dat de individuele huisartsenwachtposten zich moesten 
herorganiseren in functionele samenwerkingsverbanden. De voorwaarden hiervoor werden 
vastgelegd in een erkenningsbesluit. Op 8 maart 2024 heeft de Raad van State dit erkenningsbesluit 
geannuleerd omdat dit KB door de vorige regering ten onrechte tijdens een regering in lopende 
zaken werd genomen. “We gaan er nu alles aan doen om een nieuw besluit goed voor te bereiden 
en niet overhaast te werk te gaan”, zegt Frank Vandenbroucke. “De huidige financiering van de 
individuele wachtposten blijft intussen behouden.”  
 
Gezien het financieringsbesluit verwijst naar het erkenningsbesluit, is ook het financieringsbesluit 
vandaag zonder voorwerp. Dit besluit voorziet in het financieringskader voor de functionele 
samenwerkingsverbanden. En dit met inbegrip van meer mogelijkheden tot flexibiliteit rekening 
houdend met de lokale context, meer financiële autonomie voor de samenwerkingsverbanden en 
diverse extra investeringen. Het voorzag zo ook twee scenario’s voor de functionele 
samenwerkingsverbanden: een scenario waarbij alle wachtposten altijd open kunnen blijven, ook 
tijdens de diepe nacht en een scenario waar tijdens de diepe nacht iets minder wachtposten open zijn 
(rekening houdend met de oppervlakte en het bevolkingsaantal) maar meer ingezet worden op 
wagens met chauffeur, en dus huisbezoeken.  
 
Door de annulering van het besluit door de Raad van State, zal er nu een nieuw koninklijk besluit in 
uitvoering van de kwaliteitswet moeten worden genomen met betrekking tot de minimale 
voorwaarden waaraan de medische permanentie voor de huisartsen moet voldoen evenals met 
betrekking tot de functionele samenwerkingsverbanden.  Omdat het financieringsbesluit naar het 
erkenningsbesluit verwijst, is dus ook dit besluit zonder voorwerp geworden. Dit KB bepaalde concreet 
welk budget de functionele samenwerkingsverbanden zouden krijgen om onthaalmedewerkers, 
coördinerende en ondersteunende medewerkers te bekostigen.  
 
Tijdens het laatste Begeleidingsplatform van 21 maart 2024 is het arrest van de Raad van State besproken 
en werd geconcludeerd dat gegeven de beperkte tijd die rest tot aan lopende zaken, het dossier van 
de wachtposten noodzakelijkerwijze naar de volgende legislatuur getild zal moeten worden. De 
voorzitter van het Begeleidingsplatform, Frank Lippens, werd door de minister gevraagd om een 
eindverslag te maken van de gesprekken gevoerd in het Begeleidingsplatform, met de punten 
waarover consensus bestaat en de punten waarover discussie bestaat zodoende een goede en 
gedegen voorbereiding te kunnen maken voor een nieuw te nemen besluit.  
 
De huidige financiering van de individuele wachtposten blijft behouden volgens de geldende 
financieringsmodaliteiten voor weekendwacht en weekwacht. 

 


